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Daniel Zdanowski
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ZAPYTANIE

za pośrednictwem Przewodniczącego 
Rady Powiatu Nowomiejskiego

STAROSTA NOWOMIEJSKI

w sprawie Planu Rozwoju Sieci Drogowej Dróg Powiatowych 
Powiatu Nowomiejskiego

Na poprzednich sesjach Rady Powiatu Nowomiejskiego, radni zostali poinformowani o 
tworzeniu Planu Rozwoju Sieci Drogowej Dróg Powiatowych Powiatu Nowomiejskiego na 
kolejne lata. Obecny plan traci swoją moc w roku 2019. Na zlecenie Zarządu Dróg 
Powiatowych, zewnętrzna firma miała dokonać oceny stanu dróg powiatowych. Dlatego też 
zwracam się z prośbą o pisemną odpowiedź na poniższe pytania:

• Czy firma, która miała dokonać merytorycznej oceny stanu dróg powiatowych 
zakończyła już swoją pracę?
• Jaki był koszt wykonania zlecenia przez firmę?
• Kiedy poznamy wyniki oceny stanu dróg powiatowych?
• Kiedy pojawi się projekt Planu Rozwoju Sieci Drogowej Dróg Powiatowych 
Powiatu Nowomiejskiego na kolejne lata?

Oprócz odpowiedzi pisemnej na zadane przeze mnie pytania, zwracam się z prośbą o 
udzielenie informacji wszystkim radnym na najbliższej sesji Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim.

Z poważaniem,


